
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2018/19:250 Sveriges bokföringsrapport enligt LULUCF-förordningen

Vid miljö- och jordbruksutskottets sammanträde den 31 januari 2019 överlade 
utskottet med regeringen gällande den referensnivå för skog som Sverige ska 
rapportera till EU-kommissionen. Enligt LULUCF-förordningen skulle detta ha 
skett senast den 31 december 2018.

Vid överläggningen antog utskottet en ståndpunkt som bland annat lyder som 
följer:

”Detta betyder att regeringen ska i sina beräkningar nyttja förordningen så att vi 
får en referensnivå som baseras på högsta möjliga hållbara avverkningsnivå, 
dvs. 100 procent av tillväxten på virkesproduktionsmark.”

Givet att regeringen redan vid tidpunkten för överläggning var sena med 
rapporteringen till EU-kommissionen är det angeläget att regeringen nu agerar 
skyndsamt.

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella Lövin:

 

Vilken tidsplan har ministern för att rapportera till EU-kommissionen i enlighet 
med den ståndpunkt som riksdagens miljö- och jordbruksutskott har antagit?

………………………………………

Jessica Rosencrantz (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-18
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


